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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 26. 4. 2023 o 16:30    
v Kultúrnom dome v Zlatovciach. 

 

Prítomní poslanci: JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, Mgr. Ľubomír Vavruš, 
Neprítomní poslanci ospravedlnení: Ing. Tomáš Vaňo, Martin Barčák, Ing. Ladislav Paška,  

 
Garant VMČ:    Ing. arch. Pavol Guga  
MsP:    Igor Zajaček  
 
 

1. Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvorila pani JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, poverená vedením zasadnutia predsedom VMČ. 
Privítala všetkých zúčastnených. Skonštatovala, že VMČ Západ nie je uznášaniaschopný, sú prítomní 2 členovia z 5.  
 

Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
3. Požiadavky občanov a poslancov. 
4. Rôzne. 
5. Záver. 

 
 

2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého zasadnutia. 
 

2854/2023 - Pani Čerešňová: požadujeme posilnenie liniek z Istebníka k Medikcentru (kam sa musíme dostať do 
8.30h). Od Medikcentra sa dá do Istebníka dostať MHD len cez mesto (od gymnázia a Trenčanu). Zároveň chýba 
prepojenie Istebníka na stanicu a sídlisko Juh (cintorín).  
odpoveď: 

UM - Mesto Trenčín pripravuje úplne nový cestovný poriadok, ktorý by mal vyriešiť aj problémovú 
dopravu na Zámostí.  
 

2855/2023 - Pán Straka: Občania bytového domu Bavlnárska 317/20 požadujú dokončenie chodníka na križovatke 
ulíc Bavlnárska  a Obchodná, ktorý nie je 30 rokov dokončený. 
odpoveď: 

UI - V mestskom rozpočte na rok 2023 nie sú vyčlenené finančné prostriedky na túto investíciu, v 
prípade, že poslanci MsZ tieto financie schvália, môže sa začať s procesom realizácie doplnenia povrchu 
chodníka 

 

2856/2023 - Pán Ševčík : na komunikácii pod privádzačom (medzi Zlatovcami a Záblatím) cca 20 od privádzača zo 
strany od Záblatia je výmoľ. Požadujeme jeho odstránenie. 
odpoveď: 

MHSL - Podnet na opravu výtlku bol preposlaný Slovenskej správe ciest ako správcovi komunikácie. 
 

2857/2023 - Pán Ševčík : napojenie cyklotrasy pri Úspechu na Zlatovskú pred križovatkou Zlatovská - Staničná je 
neprehľadné, ak tam parkuje dodávka, môže vzniknúť kolízia. Pomohlo by možno osadenie dopravného zrkadla.    

odpoveď: 
UM - Nie je nám jasné čo je na tomto mieste kolízne a neprehľadné? Motorové vozidlá idú vo svojom 

pruhu a cyklisti vo svojom pruhu. Pruhy sa nekrižujú. Kolízia môže nastať iba tak, že motorové vozidlo vojde 
na cyklopruh, alebo cyklista do pruhu pre motorové vozidlá. Takáto situácia môže nastať na ktoromkoľvek 
mieste, kde máme cyklopruhy. Otázka je: na čo má slúžiť toto zrkadlo okrem premrhania finančných 
prostriedkov a zlepšenia finančnej situácie výrobcov zrkadiel?. 
 

2858/2023 - Pani Pšenčíková : Na Piešťanskej ulici sa po jej zjednosmernení zmenil aj dopravný režim. Na 
križovatke s Veľkomoravskou vznikajú kolízie, nakoľko niektorí vodiči tam jazdia "po pamäti". Požadujeme riešenie 
tejto situácie prípadne aj vodorovným dopravným značením.    odpoveď: 
UIS, kanc. prim. - V prípade ak DHZ nepostačuje pridelená dotácia, tak treba oficiálnou žiadosťou so zdôvodnením a 
relevantnými dokladmi požiadať Mesto Trenčín o jej navýšenie. P. predseda Zajac bol o uvedenom postupe v 
minulosti informovaný. 
odpoveď: 
UM - Ale veď vodorovné značenie tam je - a je dosť jasné a zreteľné. Rovnako je tam aj zvislé značenie. 
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2859/2023 - Pani Pšenčíková : mesto neuvažuje s vybudovaním parkovacích miest na Veľkomoravskej 11-17? Je 
tam zdravotná škola, ZŠ, všetci učitelia a niektorí študenti chodia autami. Pred obedom je celá táto časť čo sa týka 
parkovania preplnená.  Od októbra by malo byť parkovanie na chodníkoch zakázané.  
odpoveď: 
UM - Parkovanie na Veľkomoravskej ulici sa rieši. Návrh projektu prezentovali poslanci obyvateľom na 
verejnom zhromaždení v marci. 
 

2860/2023 - Pani Pšenčíková : Na cyklotrase na hrádzi na Stárkovej ulici medzi cestným mostom a Piešťanskou 
ulicou chýbajú lavičky a smetné koše. Chodí tam veľa ľudí, vrátane študentov a psičkárov, smeti sú porozhadzované 
po celej hrádzi. Dokonca dva smetné koše na psie exkrementy sú nepochopiteľne na jednom mieste.   
odpoveď: 
UUP, USŽP, MHSL - Na hrádzi (či už na strane Sihote alebo Zámostí)  je umiestnených rovnomerne dostatok 
nádob, a to aj s ohľadom na podmienky a súhlas Slovenského vodohospodárskeho podniku.  Pred 
rekonštrukciou hrádze (cyklotrasy) bolo rozmiestnenie smetných nádob v súlade s požiadavkami mesta, 
avšak pri samotnej realizácii zhotoviteľ koše zdemontoval, pričom ich  následne neumiestnil na pôvodné 
miesto. Premiestnenie smetných košov bude so zberovou spoločnosťou priebežne zabezpečené.   
Uličná nádoba na komunálny odpad ako aj nádoba označená piktogramom na psie exkrementy, obe slúžia na 
rovnaký účel, čiže oba typy môžu občania využívať na vyhodenie drobných odpadkov, ktoré vznikajú pri 
pobyte na verejnom priestranstve. Každá umiestnená nádoba predstavuje nárast nákladov a preto ich 
umiestňovanie musí byť opodstatnené a ekonomicky udržateľné, nádoby nemôžu byť rozmiestnené na 
každom kroku. 
Nakoľko rozšírením koruny hrádze na ul. Ľ. Stárka došlo k zmene sklonových pomerov (skrátením dĺžky 
svahu došlo k zvýšeniu sklonu) nie je v súčasnosti možné osadenie pôvodných lavičiek ani nových typových, 
už použitých na hrádzi na tomto úseku. Pre zachovanie vizuálnej kvality mesto oslovilo dodávateľa typových 
lavičiek  používaných na území mesta za účelom posúdenia vhodnosti použitia iného podobného typu 
lavičky. Na základe tejto komunikácie vychádza ako najvhodnejší typ „Intervera“ s 2 nohami a operadlom. 
Samotná realizácia predpokladá určitý objem finančných prostriedkov, ktoré budú známe na základe 
vypracovanej cenovej ponuky, čo je v kompetencii správcu, t.j. MHSL m.r.o. 
MHSL - cenovú ponuku sme dali vypracovať pre účely kapitálového výdavku, ktorú sme doposiaľ od 
dodávateľa neobdržali. Na kapitálové výdavky nemá MHSL v tomto roku vyčlenené finančné prostriedky v 
rozpočte. 
 

2861/2023 - Pani Pšenčíková : Komu patrí parkovisko za bytovým domom s mestskými nájomnými bytmi na 
Veľkomoravskej 11-17? Plot medzi týmto parkoviskom a našim dvorom je v dezolátnom stave, deti hrajú na 
parkovisku futbal a používajú ho ako bránu. Je potrebné ho opraviť. Z toho dôvodu potrebujeme zistiť jeho majiteľa, 
aby sme s ním o jeho oprave mohli jednať.   
odpoveď: 
UMM - Mesto Trenčín je vlastníkom len časti pozemku (parkoviska) nachádzajúceho sa za bytovým domom so 
s. č. 2839 a or. č. 11, 15, 13 a 17 na ulici Veľkomoravská v Trenčíne, a to C-KN parc. č. 217/75 - 122 a 217/133 - 
145. Predmetný plot a ani pozemky - C-KN parc. č. 217/73 a 217/74, na ktorých je plot pravdepodobne (v 
požiadavke nie je špecifikovaný pozemok) umiestnený nie sú vo vlastníctve Mesta Trenčín. Mesto Trenčín 
nedisponuje informáciami o právnych vzťahoch k pozemkom a stavbám, avšak podľa údajov uvedených na 
stránke katastra nehnuteľností je vlastníkom týchto pozemkov spoločnosť DOLCE FUTURUM s.r.o. 
Vlastníctvo k plotu nie je zapísané. Odporúčame kontaktovať vlastníka pozemkov, na ktorých je plot 
umiestnený. 
 

2862/2023 - Pani Pšenčíková : Na Majerskej ulici na úrovni Jahodovej je výtlk, je potrebné ho opraviť.    
odpoveď: 
MHSL - Oprava výtlkov na ulici Majerská bola realizovaná 29.3.2023. 
 

2863/2023 - Pani Pšenčíková : Hrádza od starého cestného mosta do Orechového je v hroznom stave. Nie je možné 
upraviť podchod na hrádzi pod nový železničný most s dostatočnou podchodnou výškou? Pohyb chodcov po trase 
spodom je komplikovaný a vzhľadom na bezohľadnú jazdu niektorých cyklistov aj nebezpečný.   Občan: Je možné 
riešenie vytvorením malej rampy pod mostom do cca polovice hrádze bez jej narušenia.  .  
odpoveď: 
UM, MHSL – Nie, nie je to možné. Zásah do hrádze na návodnej strane alebo v korune hrádze správca toku 
(slovenský vodohospodársky podnik) nepovolí. 
 

2864/2023 - Pán Ševčík : Ako to vyzerá so železničnou stanicou? Čakáreň je tam zatvorená.  
odpoveď: 
Prednosta MsÚ - Toto je v kompetencii Železníc SR, s ktorými sa snažíme dohodnúť si termín rokovania k 
danej problematike. 
 



3 

 

2865/2023 – Pani Páleníková : Požadujeme opravu výtlkov na Súťažnej ulici. Povrch cesty je značne poškodený, 
potreboval by výmenu, ale privítame aj opravu výtlkov.  
odpoveď: 
MHSL - Lokálne opravy výtlkov boli realizované dňa 3.4.2023. 
 

2866/2023 – Obyvatelia Záblatia : Požadujeme predĺženie liniek autobusov, ktoré majú konečnú pri KD v Záblatí, až 
do Rybár.. 
odpoveď: 
UM - Žiadne autobusy nemajú konečnú pri KD Záblatie. Takže nie je čo predĺžiť. Autobusy ktoré nezachádzajú 
do Rybárov, Záblatím iba prechádzajú. Autobusy ktoré majú v Záblatí konečnú, idú až do Rybárov. 
 

2867/2023 – Pani Zajacová : Požadujeme odvezenie drevnej hmoty po zrezaní drevín na detskom ihrisku v Záblatí 
na ulici Rybáre.           
odpoveď: 
MHSL - Bioodpad po orezoch je odvezený. 
 

2868/2023 – Pani Fuksová : Požadujem, aby bol na zastávku Záblatská (križovatka s ul. Dolné Pažite) zabezpečený 
odpadkový kôš. Tento kôš tam v minulosti bol. Ľudia čakajúci na autobus odhadzujú odpadky do mojej záhrady. 
odpoveď: 
USŽP - Keďže sa zmenil autobusový dopravca, postupne sa menili aj označníky na autobusových zastávkach. 
Súčasťou nových označníkov nebol odpadkový kôš, preto sa postupne na zastávky umiestňujú nové koše.  
Na autobusovej zastávke Záblatská (križovatka s ul. Dolné Pažite) už bol umiestnený nový odpadkový kôš. 
 

2869/2023 – Obyvatelia Záblatia : Požadujeme výmenu poškodených dverí na kaplnke pri kultúrnom dome v Záblatí. 
odpoveď: 
UIS - Výmena dverí je zaradená v zásobníku opráv. Nasledovať bude vypracovanie cenovej ponuky na ich 
výmenu. Realizácia je podmienená dostatkom financií a stupňom priority medzi ostatnými opravami. 
 

2870/2023 – Pani Lorencová : Seniori "Klub Odevák" požadujú zriadenie denného stacionára v MČ Západ. 
odpoveď: 
USV - Denný stacionár je v zmysle §40 zák. č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách v z. n. p. určený pre fyzické 
osoby, ktoré sú odkázané na pomoc inej fyzickej osoby pričom ich stupeň odkázanosti je najmenej III., a sú 
na sociálnu službu v zariadení odkázané len na určitý čas počas dňa, nakoľko ide výhradne o ambulantnú 
sociálnu službu. Predmetná sociálna služba bola v minulosti poskytovaná Sociálnymi službami mesta 
Trenčín, m. r. o., avšak nebola dostatočne využívaná a neosvedčila sa. Opätovné zriadenie denného 
stacionáru nie je zakomponované v Komunitnom pláne sociálnych služieb mesta Trenčín a prevádzkovanie 
tejto ambulantnej sociálnej služby v MČ Západ sa aktuálne neplánuje.  
 
2871/2023 – Pani Lorencová : Na cintoríne v Záblatí je NKP socha sv. Vendelína. Na jej zreštaurovanie nie sú v 
rozpočte mesta vyčlenené finančné prostriedky. Nie je vysporiadaný ani vlastnícky vzťah k tejto pamiatke. Na 
cintoríne bol aj pieskovcový kríž, ktorý je uskladnený v mestskom objekte, aby nedošlo k jeho väčšiemu poškodeniu a 
aby nepoškodil aj hroby v jeho blízkosti. Môže mesto zabezpečiť, aby socha sv. Vendelína bola uskladnená a 
zabezpečená proti poškodeniu v mestskom sklade a aby bol zistený jej vlastník? 
odpoveď: 
MHSL - Na zistení vlastníka sa pracuje. Socha je národnou kultúrnou pamiatkou. Súhlas s jej premiestnením 
do skladu musí dať krajský pamiatkový úrad, ktorý ho Mestu pravdepodobne nevydá z dôvodu jej stavu a 
neurčitého vlastníctva. Okrem toho by prevoz samotný mohol sochu značne poškodiť. V prípade ak sa 
preukáže, že je vlastníkom sochy Mesto Trenčín, tak požiadame KPÚ o stanovisko k jej obnove a na jej 
rekonštrukciu necháme spracovať rozpočet. Následne požiadame vhodné fondy o získanie financií na jej 
zreštaurovanie.  
 

 

3. Požiadavky občanov a poslancov. 
 
2942/2023 – Pani Lorencová - Je možné zabezpečiť, aby autobusy,  ktoré nezachádzajú do Rybárov, Záblatím iba 
prechádzajú mali pridanú zastávku „Rybáre“? Hlavne pre starších občanov je obtiažne dochádzať na zastávku 
„Záblatská“. Je to pre nich ďaleko.      
 

2943/2023 - Pán Gabrhel - obyvatelia časti Orechové - Radlinského 266/24, Žabinská 315/36, Žabinská 295/37 z 
dôvodu zvýšeného pohybu detí a charakteru vedľajšej ulice, z dôvodu nedodržiavania max. rýchlosti a z dôvodu 
zvýšenia bezpečnosti žiadajú zabezpečiť spomaľovače rýchlosti. Súhlas dotknutých majiteľov rod. domov, pred 
ktorými majú byť umiestnené  - s umiestnením spomaľovačov súhlasia. Súhlasy dotknutých majiteľov sme doručili. 
JUDr. Lorencovej, poslankyni za MČ Trenčín. Prosíme o ich umiestnenie..     
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2944/2023 - Pani Zajacová - Koryto Záblatského potoka bolo čistené, ale nie všetky časti. Práve časti, ktorých 
nevyčistenie spôsobuje vytopenie pivníc domov vyčistené nebolo – časť pri „mosteku“ ulica Rybáre. Neviem, kto toto 
čistenie zabezpečoval, prosíme o vyčistenie tejto časti, aby obyvatelia nemali škodu na majetku. 
 
2945/2023 - Pani Panáková, pán Ševčík: na ulici Na Kamenci pri Bille, po daždi tam na cyklotrase stojí voda. Mláka 
zasahuje aj meter do cesty na dĺžku až 5 metrov. Túto požiadavku dal 22.2.2023 aj pán Ševčík (pož. Č. 1895), 
odpoveď bola, že situáciu mesto rieši reklamáciou. V akom stave je táto reklamácia?    
 
2946/2023 - Pani Panáková: na ulici Na Kamenci pri Bille poklopy na kanalizačných šachtách pri prejazde aut 
trieskajú. Žiadame nápravu. 
 
2947/2023 - Pani Panáková, pán Breznický, pán Šumichrast: kedy bude otvorená cesta a sfunkčnená autobusová 
zastávka Na Kamenci pri realizovanej novostavbe oproti kultúrnemu domu? Potrebujeme, aby tu už konečne mohli 
chodiť autobusy č. 5 a 6. Požadujeme aktualizáciu odpovede na túto požiadavku. Už sa to ťahá 7 mesiacov, starí a 
chorí ľudia musia chodiť veľký kus na provizórnu zastávku bez lavičky a prístrešku. Provizórna zastávka je ďaleko a 
chodník je tam úzky, starší človek sa tam môže potknúť a spadnúť na cestu pod auto. Už teraz vy sa mohla zastávka 
presunúť, cesta je hotová, vyasfaltovaná, stačí, aby tam nestáli firemné autá.   
 
2948/2023 - Pani Panáková: je možné osadiť ku KD v Zlatovciach skrinku, kde by sa dali vyvesiť smútočné 
oznámenia? Prípadne by bolo možné použiť na tento účel jestvujúcu skrinku mestskej časti? Málokto ide na cintorín a 
nezvoní sa ani na kaplnke. 
 
2949/2023 - Pani Panáková: Na Zlatovskom cintoríne je stará lipa, rok čo rok 20 rokov bojujeme za to, aby sa táto 
lipa obrezala nie do výšky, ale aby sa zmenšil jej priemer.  Je tam veľa suchých konárov a lístia. 
 
2950/2023 - Pani Habánková : požadujeme zabezpečenie možnosti umiestnenia (zavesenia) venca pod pamätnú 
tabuľu Prháčka na objekte KD. 
 
2951/2023 - Pán Breznický: požadujeme zabezpečenie možnosti občerstvenia pre návštevníkov parku pri KD v 
Zlatovciach. 
 
2952/2023 - Pán Jánsky: Na  Orechovskej ulici na úseku medzi ul. M. Slovenskej a Chotárnou je chodník pri starom 
cintoríne. Nebolo by vhodné jeho predláždenie? 
 
2953/2023 - Pani Habánková : pri kultúrnom dome v Záblatí je kontajner na šatstvo, okolo ktorého je bordel. Nedal 
by sa premiestniť niekde inde?  Ľudia tam skladajú rôzne veci, aj televízory a iný elektroodpad.   
 
2954/2023 - Pán Jánsky: pri kultúrnom dome v Istebníku je kontajner na sklo. Už pred rokom sme žiadali jeho 
premiestnenie, napríklad ku kontajnerom na Majerskej, kde je na to dosť miesta. Problém je aj v tom, že do kontajnera 
hádžu sklo aj obyvatelia Súče a Hrabovky, zastavujú tam autá a tým brzdia premávku na Istebníckej.   
 
2955/2023 - Pani Blašková: Požadujeme zníženie rýchlosti na Vlárskej pri Santose (Autolip), zriadenie riadneho 
prechodu pre chodcov alebo lepšie označenie a osvetlenie jestvujúceho. Ráno cez špičku tam stojíme 10-15 minút, 
žiadne auto vám nezastaví.  Ďalej je síce prechod, ale nie je poriadne onačený. Pomohlo by možno aj pripravované 
meranie rýchlosti mestskou políciou. 
 
2956/2023 - Pani Blašková: Na námestíčku na Radlinského a Žabinskej je postavený kontajner na šatstvo často tam 
býva neporiadok.  
 
2957/2023 - Pani Panáková: pri reštaurácii Bosco smerom Na Vinohrady končí chodník, blízko cesty má oplotenie 
majiteľ pozemku.    
 
2958/2023 - Pán Ševčík - pred domom Vlárska 51 je na chodníku veľký výtlk, už som dostal odpoveď že je to v 
zásobníku opráv, týmto by som chcel vedieť, kedy sa oprava bude realizovať. 
 
2959/2023 - Pán Ševčík - Na Majerskej 10 m za Jahodovou v smere na Jánošíkovu bola zrealizovaná rozkopávka 
(asi havária TVK), cesta sa začína trhať, odporúčame uplatnenie reklamácie.    
 
2960/2023 - Pán Ševčík - kedy bude TSK vyznačovať VDZ na Hanzlíkovskej (súvislosť s otočom - prechod pre 
chodcov Na dolinách - Hanzlíkovská)? 
 
2961/2023 - Pán Ševčík - tento rok nebola zimná údržba vopred oznamovaná, zostali na komunikáciách neupratané 
miesta. Budú sa ešte dočisťovať? Napríklad Dolné pažite, Ružová ulica,...    
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2962/2023 - Pán Ševčík - aká bola pokuta uložená firme zabezpečujúcej zimnú údržbu? 
 
2963/2023 - Pán Breznický - Na ulici Chotárna - Na záhumní je chodník zdvihnutý cca 40cm. Požadujeme jeho 
opravu. Po chodníku sa nedá prejsť. 
 
2964/2023 - Pán Ševčík - Chcem sa spýtať, v akom štádiu je osadenie autobusového prístrešku na zastávke Záblatie 
cintorín? (požiadavka č . 1093 z 26.1.2022, č. 1818  z 25.1.2023 ). 
 
2965/2023 - Pán Ševčík - Nový dopravca má zle riešené umiestnenie cestovných poriadkov nad lavičkami, najhoršie 
je to na Hasičskej ulici, kde cestovné poriadky nie sú osvetlené, je to zlé riešenie hlavne pre ľudí so slabším zrakom.  
Počíta sa s elektronickými tabuľami na najfrekventovanejších autobusových zastávkach? 
 
2966/2023 - Pán Ševčík - ako to vyzerá s doasfaltovaním chodníkov na Hollého ulici? 
 
2967/2023 - Pán Ševčík - ako to vyzerá s riešením situácie na cyklotrasách pri ZŠ Veľkomoravská? Pôvodná 
odpoveď bola, že sa občania majú obrátiť so žiadosťou o pomoc na policajný zbor. Pýtam sa, koľko krát sa MsP ako 
inštitúcia obrátila so žiadosťou o pomoc na policajný zbor.     
 
2968/2023 - Pán Ševčík - parkovisko pri Úspechu na Zlatovskej - po daždi je jazero. VMČ - dôrazne požadujeme 
dostatočné odvodnenie parkoviska. 
 
 

4. Rôzne 
 
Vzhľadom na skutočnosť, že VMČ Západ nebol uznášaniaschopný, v bode rôzne neboli prerokované žiadne 
veci. 
     
 

 
5. Záver 

 

Na záver predsedajúca VMČ Západ pani Lorencová ukončila zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu 31. mája 2023 o 14.00 vo veľkej zasadačke 
mesta Trenčín.  
 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga                                                           JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, 
V Trenčíne dňa 26. 4. 2023                                                           predsedajúca VMČ Západ 


